

Institute of Molecular Medicine (IMM), College of Medicine, National Cheng Kung University Faculty Recruitment

1. Open position: Assistant Professor and above
2. Applicant qualification: holding (1) Ph.D. degree from an university either within or outside of Taiwan; (2) including two or more years postdoctoral experience; (3) With expertise and/or related research experiences in biomedical research and infectious diseases.
3. Nationality: No restriction (with preferences for foreign applicants)
4. Application Materials and Documents needed: (1) Detailed personal resume and curricular vitae (including all academic experiences); (2) A complete list of publications; (3) 3 recommendation letters (4) A outline on both teaching and research plans; (5) Others (e.g. other supporting documents to demonstrate potentials in research development, etc.)
5. Deadline for application: current date to November 30, 2016
6. Qualified applicants will be notified for personal interviews.
7. Contact information: Ms. Rachel Wang, Tele: +886-6-2353535 ext. 3666
Mailing address: Institute of Molecular Medicine/NCKU, 367 Shengli Road, 3rd Floor, North District (704), Tainan City, Taiwan, R.O.C.
E-mail : em73620@email.ncku.edu.tw
IMM Website : <http://imm.med.ncku.edu.tw>

國立成功大學醫學院分子醫學研究所 誠徵教師

- 一、 職缺：助理教授（含）以上
- 二、 應徵資格：具備（1）國內外大學博士學位（2）兩年(含)以上博士後研究經驗（3）具生物醫學、感染症相關研究專長及研究經歷。
- 三、 國籍：不限（外籍人士優先）
- 四、 檢具資料：（1）個人詳細履歷表（包括完整學歷）（2）著作目錄一覽表（3）三封推薦函（4）研究及教學計畫書（5）其他（可資證明具研究發展潛力之相關文件）
- 五、 收件截止日：即日起至 105 年 11 月 30 日
- 六、 經書面審查合格者，擇優通知面試。
- 七、 聯絡人：王宥甯 小姐；電話：06-2353535 轉 3666
收件地址：(704)台南市北區勝利路 367 號 3 樓分子醫學研究所
E-mail : em73620@email.ncku.edu.tw
成功大學分子醫學研究所網址 : <http://imm.med.ncku.edu.tw>